
 
 

MESTNA OBČINA KOPER 

COMUNE CITTÀ  DI CAPODISTRIA 
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                                Verdijeva ulica - Via Verdi 10, 6000 Koper - Capodistria, Slovenija       
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Z A P I S N I K 

 
5. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 26. aprila 2012 v 
sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 

 
Sejo je otvoril in vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov občinskega sveta prisotnih 29 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Danijel Cep, Karin Felicijan Glamočić, Olga Franca, Vida Gračnar, 

Ondina Gregorich Diabatè, Igor Hrvatin, Franco Juri, Luka Juri, Sani Kamenčič, Sebastjan 

Kokl, Milojka Lahajnar Špacapan, Nataša Likar, Viktor Markežič, Tina Mojškerc, Darij 

Novinec, Ivan Pavlič, Patrik Peroša, Kristina Radovčič, Anton Sagadin, Alberto Scheriani, 

Barbara Strmole, Marko Štrkalj, Majda Šuligoj, Miroslav Tozon, Valmi Ugrin, Narciso 

Urbanaz in Vlasta Vežnaver. 

 
Opravičeno odsotni so bili: Stefan Kocjančič, Slobodan Popovič, Mario Steffè in Alfred  
                                           Štefančič, člani Občinskega sveta  
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni direktorica občinske uprave Sabina Mozetič, predstojniki uradov 
občinske uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi ter predstavniki Službe za 
občinski svet. 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda, umik 9. in 11. točke ter predlog članov Občinskega sveta iz Kluba 
članov SD - Socialni demokrati za razširitev predloga dnevnega reda, so člani Občinskega 
sveta prejeli.  
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Olga Franca in Franco Juri, člana Občinskega sveta ter Raf Klinar, predstojnik Urada za 
gospodarske javne službe in promet. 
 

 

 

1 
PREDLOG 

 



Predsedujoči je v imenu župana k predlogu za razširitev predloga dnevnega reda podal 
pozitivno mnenje. 
 
Občinski svet JE SPEJEL predlog članov Občinskega sveta iz Kluba članov SD - 
Socialni demokrati za razširitev predloga dnevnega reda s točko: 
 

- II. tir in železniška povezava Koper-Trst 
(27 prisotnih – 24 za, 0 proti),  
ki se uvrsti v predlog dnevnega reda kot 9/1 točko. 

 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 21 za, 6 proti) naslednji 
 

d n e v n i   r e d : 
 

1. Potrditev zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 5/4-
2012 
 

2. Predlog za podelitev priznanj Mestne občine Koper »Priznanje 15. maj« in »Priznanje 
z veliko plaketo« za leto 2012 
 

3. Predlog sklepa o sprejetju zaključnega računa proračuna Mestne občine Koper za 
leto 2011 

 
4. Poslovno in finančno poročilo Javnega stanovanjskega sklada MOK za leto 2011 

 
5. Predlog sklepa o imenovanju revizorja za poslovno in finančno poročilo Javnega 

stanovanjskega sklada MOK za leti 2012 in 2013 
 

6. Predlog odloka o spremembah odloka o ureditvi položaja Javnega podjetja – Azienda 
pubblica Komunala Koper d.o.o. – s.r.l. – prva obravnava 
 

7. Predlog sklepa o spremembi sklepa o povečanju osnovnega kapitala Javnega 
podjetja – Azienda pubblica Komunala Koper d.o.o. – s.r.l.   
 

8. Predlog sklepa o spremembi načrta razvojnih programov Mestne občine Koper za 
obdobje 2012-2015 

 
9/1 II. tir in železniška povezava Koper – Trst 

  
10. Predlog sklepa o določitvi plačil predstavnikov ustanovitelja Javnega podjetja – 

Azienda pubblica Komunala Koper d.o.o. – s.r.l. 
 

11. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 
  



Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 
KOPER Z DNE 5/4-2012 

 
 
Predlog zapisnika  so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (27 prisotnih – 25 za, 0 proti) zapisnik 4. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 5. aprila 2012 v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 2 

 
PREDLOG ZA PODELITEV PRIZNANJ MESTNE OBČINE KOPER »PRIZNANJE 15. 

MAJ« IN »PRIZNANJE Z VELIKO PLAKETO« ZA LETO 2012 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
MARKO ŠTRKALJ, predsednik Komisije za priznanja in nagrade 

 
Razpravljal je Viktor Markežič, član Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL naslednji 
 

S K L E P 
 

o podelitvi priznanj Mestne občine Koper 
 
 
Za leto 2012 se podelijo štiri priznanja Mestne občine Koper – »Priznanje z veliko 
plaketo« in sicer: 
 

- Mariju Funčiču za njegovo predano delo v Društvu invalidov Koper in njegov velik 

prispevek na področju humanitarnih dejavnosti v Mestni občini Koper. (28 prisotnih – 

27 za, 0 proti) 

 

- Albertu Primožiču za njegovo dolgoletno aktivno delo na področju izobraževanja, 

vzgoje in kulture ter na širšem družbenem področju. (27 prisotnih – 25 za, 0 proti) 

- Andreju Jelačinu za njegovo dolgoletno ustvarjalno delo in izjemen prispevek na 
področju kulturnih, umetniških in drugih dejavnosti. (28 prisotnih – 27 za, 0 proti) 

 

- Ribiški družini Koper za dolgoletno uspešno delo pri upravljanju z vodami in vodnim 

življem koprskega ribiškega okoliša. (27 prisotnih – 26 za, 0 proti) 



 
Ad 3 

 
PREDLOG SKLEPA O SPREJETJU ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA MESTNE 

OBČINE KOPER ZA LETO 2011 
 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Vsem odborom, 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti 
- Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti in 
- Nadzornemu odboru. 

 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja: 
VILMA MILUNOVIČ, predstojnica Urada za finance in računovodstvo. 

 
V razpravi so sodelovali:  
 
Franco Juri, Olga Franca, Majda Šuligoj, Sebastjan Kokl in Viktor Markežič, člani 
Občinskega sveta ter Vilma Milunovič, predstojnica Urada za finance in računovodstvo.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 23 za, 2 proti) naslednji 
 

S  K  L  E  P 
 

Sprejme se Sklep o sprejetju zaključnega računa proračuna Mestne občine Koper za 
leto 2011 v predloženem besedilu.  

 
Ad 4 

 
POSLOVNO IN FINANČNO POROČILO JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MOK 

ZA LETO 2011 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
 
Gradivo je obravnaval tudi Nadzorni odbor Mestne občine Koper.  
 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
DARKO KAVRE, direktor Javnega stanovanjske sklada Mestne občine Koper 

 
Razpravljala sta Olga Franca, članica Občinskega sveta in Darko Kavre, direktor Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Koper. 
 



Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji 
 

S  K  L  E  P 
 

Sprejme se Poslovno in finančno poročilo Javnega stanovanjskega sklada Mestne 
občine Koper za leto 2011 v predloženem besedilu.  
 
 

Ad 5 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU REVIZORJA ZA POSLOVNO IN FINANČNO 
POROČILO JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MOK ZA LETI 2012 IN 2013 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
DARKO KAVRE, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 

 
Razpravljala sta Olga Franca, članica Občinskega sveta in Darko Kavre, direktor Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Koper. 
 
Občinski svet JE SPREJEL(26 prisotnih – 21 za, 5 proti) 
 

S K  L E P 
 
o imenovanju revizorja za poslovno in finančno poročilo Javnega stanovanjskega 
sklada MOK za leti 2012 in 2013 v predloženem besedilu. 
 

Ad 6 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH ODLOKA O UREDITVI POLOŽAJA JAVNEGA 
PODJETJA – AZIENDA PUBBLICA KOMUNALA KOPER D.O.O. – S.R.L. – PRVA 

OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
 RAF KLINAR, predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet 

 
V razpravi so sodelovali: 
 
Franco Juri, Luka Juri, Olga Franca in Viktor Markežič, člani Občinskega sveta. 
 
 



Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 19 za, 6 proti) naslednji  
 

S  K  L  E  P 
 

1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah odloka o ureditvi položaja Javnega 
podjetja – Azienda pubblica Komunala Koper d.o.o. – s.r.l. – prva obravnava 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Glede na to, da predlagatelj odloka predlaga, da Občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (25 prisotnih – 20 za, 5 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
Odloka o spremembah odloka o ureditvi položaja Javnega podjetja – Azienda pubblica 
Komunala Koper d.o.o. – s.r.l. 
 
Opredelitev do podanih pripomb in predlogov v prvi obravnavi Odloka o spremembah odloka 
o ureditvi položaja Javnega podjetja – Azienda pubblica Komunala Koper d.o.o. – s.r.l. je 
podal Raf Klinar, predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet 
 
Besedilo predloga odloka za drugo obravnavo je enako besedilu predloga odloka za prvo 
obravnavo. 
 
V drugi obravnavi so v razpravi sodelovali: 
 
Franco Juri, Viktor Markežič, Ondina Gregorich Diabatè, Luka Juri, Olga Franca in Majda 
Šuligoj, člani Občinskega sveta. 
 
Pisni amandma k predlogu odloka je v imenu Kluba članov Oljka, Zares in SLS vložil 
Franco Juri, član Občinskega sveta. 
 
Predlagatelj odloka amandmaja ni podprl. 
 
Občinski svet NI SPREJEL (26 prisotnih – 6 za, 16 proti) amandmaja, ki ga je v imenu 
Kluba članov Oljka, Zares in SLS vložil Franco Juri, član Občinskega sveta, v 
naslednjem besedilu: 
 
»Za direktorja je lahko imenovana oseba, ki izpolnjuje splošne pogoje, določene z zakonom, 
ima najmanj univerzitetno ali visoko izobrazbo, pet let delovnih izkušenj ter organizacijske in 
vodstvene sposobnosti ter da obvlada slovenski in italijanski jezik.« 
 
Obrazložitev glasu je podal Franco Juri, član Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih -17 za, 6 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o spremembah odloka o ureditvi položaja Javnega podjetja – 
Azienda pubblica Komunala Koper d.o.o. – s.r.l. v predloženem besedilu. 
 
 

 



Ad 7 
 
PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBI SKLEPA O POVEČANJU OSNOVNEGA KAPITALA 

JAVNEGA PODJETJA – AZIENDA PUBBLICA KOMUNALA KOPER D.O.O. – S.R.L. 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
RAF KLINAR, predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 19 za, 4 proti)  
 

S K L E P 
 
o spremembi sklepa o povečanju osnovnega kapitala Javnega podjetja – Azienda 
pubblica Komunala Koper, d.o.o. – s.r.l. v predloženem besedilu.  
 

Ad 8 
 

PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBI NAČRTA RAZVOJNIH PROGRAMOV MESTNE 
OBČINE KOPER ZA OBDOBJE 2012-2015 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
VILMA MILUNOVIČ, predstojnica Urada za finance in računovodstvo. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 23 za) naslednji 
 

S  K  L  E  P 
 
Sprejme se Sklep o spremembi načrta razvojnih programov Mestne občine Koper za 
obdobje 2012-2015 v predloženem besedilu.  
 
 
 



Ad 9/1 
 

II. TIR IN ŽELEZNIŠKA POVEZAVA KOPER-TRST 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji 
 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja  
LUKA JURI, član Občinskega sveta. 

 
V razpravi so sodelovali:  
 
Anton Sagadin, Franko Juri, Viktor Markežič, Milojka Lahajnar Špacapan, Olga Franca in 
Luka Juri, člani Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 19 za, 5 proti) naslednje 

 
S K L E P E 

 
1. Občinski svet Mestne občine Koper obžaluje odločitev o opustitvi črpanja 

evropskih sredstev za izgradnjo II. tira med Koprom in Divačo, saj bi 
neizgradnja tega tira močno upočasnila razvoj Luke Koper in posledično 
Slovenije kot logistične platforme Jugovzhodne Evrope. 

 
2. Občinski svet Mestne občine Koper predlaga, da o tej odločitvi razpravljajo 

Vlada Republike Slovenije in pristojni odbor Državnega zbora. 
 

3. Ob takšni odločitvi je pomembno najti hitro alternativo, ki bo lahko zagotovila 
nadaljnji razvoj Luke Koper in logistične dejavnosti v Slovenski Istri. To 
alternativo predstavlja izgradnja šest kilometrske železniške povezave med 
Koprom in Trstom, ki naj bi stala le 50 milijonov evrov, gradnja pa trajala le 
nekaj let.  

 
Občinski svet Mestne občine Koper predlaga Vladi Republike Slovenije, naj 
nemudoma prične pogovore z Vlado Republike Italije o izgradnji omenjene 
povezave, saj ocenjuje, da je v sodobni Evropski uniji takšna povezava 
vsestransko koristna in smiselna, vsaj toliko kot izgradnja II. tira Koper-Divača. 

 
4. Z vsebino sklepov se seznani predsednika Vlade RS, pristojnega ministra in 

članice ter člane Odbora za infrastrukturo in prostor pri DZ RS.  

 
 

Ad 10 
 

PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI PLAČIL PREDSTAVNIKOV USTANOVITELJA 
JAVNEGA PODJETJA – AZIENDA PUBBLICA KOMUNALA KOPER D.O.O. – S.R.L. 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet 
- Odboru za finance in gospodarstvo 



 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
RAF KLINAR, predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet 

 
V razpravi so sodelovali: 
 
Olga Franca, članica Občinskega sveta, Raf Klinar, predstojnik Urada za gospodarske javne 
službe in promet ter Breda Bajec, vodja Službe za Občinski svet. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 21 za, 2 proti)  
 

S K L E P  
 
o določitvi plačil predstavnikov ustanovitelja Javnega podjetja – Azienda pubblica 
Komunala Koper d.o.o. – s.r.l. v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 11 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
MAJDA ŠULIGOJ, članica Občinskega sveta: 
 
Imam eno pobudo. Jaz sem zdaj zunaj prvič videla slikico, ko smo se slikali občinski svetniki 
in mislim, da bi se spodobilo in da ne bi bil velik strošek občini, nam pa en tak trajen spomin, 
da bi vsak od svetnikov dobili eno slikico. Ampak tako, v papirnati obliki. 
 
FRANCO JURI, član Občinskega sveta: 
 
PISNO: 
 

1. Podpisani  sem na 3. seji Občinskega sveta 22. decembra 2011 podal naslednje 
vprašanje: 
»Stanovalci na Istrski cesti 101, 103, 105 in 108 (v Žusterni) so v zadnjih 14 dneh 
opazili na javnih površinah okoli njihovih hiš "izredno hitro izvajanje meritev in 
količenja" s strani raznih izvajalcev. Le-ti so na  vztrajanje stanovalcev povedali le, da 
dela izvajajo po naročilu MO Koper, nikakor pa niso hoteli povedati, kaj se bo na 
tistem mestu delalo. Neuradno so zainteresirani krajani izvedeli, da poseg v javne 
površine predvideva premestitev pred kratkim zgrajenega priključka Krožne ceste do 
sosednih hiš, prekinitev javne poti, ki povezuje omenjene hiše ter premestitev komaj 
pred kratkim zgrajene celotne komunalne infrastrukture. 
Z vprašanjem po ustrezni informaciji so se prizadeti stanovalci, preko KS Žusterna, 
že obrnili na Urad za okolje in prostor MO Koper. 
Odgovorov pa niso dobili. Dokler ne bodo imeli jasnih pojasnil, je opravičena njihova 
bojazen, da ne gre za posege v javnem interesu. Posebno bi ukinitev 100 letne javne 
poti korenito spremenilo kvaliteto bivalnega okolj z vsemi negativnimi posledicami. 
Ali je v ozadju morda kakšen drugačen interes od javnega zaenkrat še zagotovo ni 



jasno. 
Kot občinski svetnik prosim župana in pristojne službe MOK, da pojasnijo namen 
opravljenih in predvidenih del na navedeni lokaciji in da o tem ter o nadaljnjih posegih 
primerno obveščajo zainteresirane krajane.« 

 
V zvezi s tem  sem iz MOK dobil naslednji odgovor: 

 
»Informacijo o posegih in dokončanju del pri izgradnji priključka Krožne na obalno 
cesto smo že pred časom posredovali KS Žusterna, ki je to predstavila tudi 
posameznim stanovalcem. 
V prvi fazi gre za rekonstrukcijo dela vodovoda na območju priključkne ceste, ki iz 
Krožne vodi do navedenih objektov. Ta dela sodijo še v sklop investicije navezave 
Krožne na obalno cesto. Dejstvo je, da pri predvideni končni ureditvi tega območja ne 
gre za nobene posege ukinitve sto letne javne poti, kot je navedeno v vprašanju, 
ampak za ureditev javne infrastrukture in predvideno ureditev javne ceste, ki vodi do 
stanovanjskih objektov. Sedanja širina te ceste je v naravi cca 2m, predvidena širina 
rekonstruirane ceste pa znaša 3,5 m in ima vse predpisane elemente za takšno 
kategorijo ceste. 
Presenečeni smo nad takšnim odzivom posameznih stanovalcev, ki si želijo celo 
prisvajati površine v lasti MOK in nasprotujejo predvideni dokončni ureditvi te ceste, 
ki bo zagotovo izboljšala sedanjo ureditev in vsekakor ne bo prizadela javnega 
interesa, kot želijo nekateri prikazati. 
Posamezni stanovalci so ob prisotnosti na organiziranem sestanku pridobili 
informacije vezane na potrebno zaključitev navedenega projekta in dokončno 
predvideno ureditev tega dela dostopne ceste in celotne javne infrastrukture, ki bo 
vsekakor pripomogla k urejenosti tega območja.« 

 

Neposredno prizadeti, stanovalci na Istrski cesti 101-108 ugotavljajo, da odgovor, ki 
sem ga prijel od predstavnikov občinske uprave ni točen in je zavajajoč. 
Skica firme Legis (ki jo prilagam) namreč jasno prikazuje, da v ničemer, niti za en 
sam meter ni predvidena nikakršna širitev javne poti iz 2 m na 3,5 m temveč s 
posegom naj bi odvzeli dobri dve tretjini šele lani zgrajenega priključka iz Krožne 
ceste do hiš stanovalcev. S tem ga iz sedanje širine 6 oz. 8 m  (odpira se na Y)  
dejansko želijo zožiti na 3,5 m. Neposredno prizadeti krajani menijo, da ne gre 
nikakor za poseg v javnem interesu , zato bodo svetu KS predlagali, naj od MOK 
zahteva javno  in  podrobno predstavitev nameravanih posegov pred kakršnimkoli 
pridobivanjem gradbenega dovoljenja.  Kar zadeva  trditve o poizkusu prilaščanja 
občinske zemlje s strani kakega o sedanjih prebivalcev tega območja, je treba, po 
mnenju neposredno prizadetih, jasno povedati, da ker gre kvečjemu  za utemeljen 
sum poizkusa pridobitve zemljišča s strani morebitnega stanovalca, ki ga v tisti 
sredini  še ni. 

 
Zanima me, ali je v luči navedenih ugotovitev občinska uprava pripravljena pojasniti 
podrobnosti načrtovanih posegov KS Žusterni in neposredno zainteresiranim 
krajanom. 
 

2. Po kakšni metodologiji in po kakšnih kriterijih se oblikujejo cene komunalnih privezov. 
Zanima me, na podlagi česa in kakšnih izračunov se je cena komunalnih privezov v          
Kopru povišala tako nesorazmerno in neprimerljivo s cenami v sosednjih občinah. 
 

3. Zanima me, koliko palm vrste Washingtonia robusta je v Kopru usodno načetih zaradi 
zimskega mraza in koliko znaša materialna škoda stanja, ki je za naše mesto videti 
zelo nespodobno. Vsem občanom je očitno, da večina palm ni prenesla zadnje zime 
in da bo potrebno mnoge med temi tropskimi rastlinami , zaradi morebitnega gnitja 
debla, odstraniti tudi iz varnostnih, ne le estetskih razlogov. 



 
Zanima me, kdo bo odgovarjal za nestrokovno in škodljivo ravnanje z javnimi 
površinami in zakaj občinske uprava in Javno podjetje Komunala Koper nista 
upoštevali strokovnih ocen in zahtev Zavoda za kulturno dediščino, da se na mesto 
teh palm posadijo primernejše, bolj avtohtone sredozemske rastline. 
  
Zanima me tudi ali bo JP Komunala palme, ki so odmrle, končno zamenjala z bolj 
primernim rastlinstvom. 

 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
PISNO: 
 

1. Na seji občinskega sveta, 22.12.2012, sem zastavila vprašanje »Ali ima MOK odprte 
tožbe ali izvršbe-pravde, v katerih je MOK tožena stranka? Naprošam za spisek s 
podatki o predmetu spora, višini tožbenega zahtevka, datumom prejema tožbe in 
podatki o tožeči stranki.« 
 
5.4.2012 ste mi posredovali zgolj odgovor na prvi del vprašanja, zato ponovno 
naprošam odgovor na drugo vprašanje. Želim spisek z natančnimi podatki o 
predmetu spora, višini tožbenega zahtevka, datumov prejema tožbe in podatki o 
tožeči stranki. 
 

2. Na zastavljeno vprašanje »Koliko računov je MOK izstavila stranki Avion za 
oglaševanje v MOK (število in njihova posamična vrednost), ali so računi plačani?«, 
ste mi tudi le delno odgovorili in sicer: »MOK ni izstavila nobenega računa, je pa 
račune izstavil izdajatelj časopisa. Računi so bili v celoti plačani.« 
 
Iz navedenega sklepam, da je račune izstavilo podjetje Multimedijski center Vizija 
d.o.o., ki je v 100% lasti občine, zato prosim, da mi odgovorni v tem podjetju 
posredujejo podatek – spisek izstavljenih računov z navedbo njihove posamične 
višine, zapadlostjo, dnevom plačila ter višino plačila. 
 

3. Katere revizijske družbe so revidirale poslovanje Javnega stanovanjskega sklada 
MOK v letih od 2001 do 2011 in koliko so znašali stroški za posamezno revizijo 
poslovanja. 
 

4. Zaključni račun proračuna MOK za leto 2011 izkazuje na skupini kontov 12 – 
Kratkoročne terjatve do kupcev stanje na dan 31.12.2011 vrednost 41.813.780 EUR. 
Med največjimi dolžniki so navedena naslednja podjetja: 
 

- Moto trade d.o.o.    8.370.107,70 EUR 
- MM Investicije d.o.o. Koper  7.539.227,69 EUR 
- Primorje d.d.    4.703.845,74 EUR 
- ES Gorica Ener. Sistemi d.o.o. 2.260.727,38 EUR 
- Zena d.o.o.    2.102.018,70 EUR 
- Janin d.o.o.    1.995.536,00 EUR 
- PSK Olmo d.o.o.   1.705.347,45 EUR  
- Cestno podjetje MS d.d.  1.555.484,59 EUR 
- Grafist d.o.o.    1.343.113,63 EUR 
- Projekt d.d. NG       722.249,85 EUR 

 
Prosim za informacije za posameznega navedenega dolžnika ter za vse ostale 
dolžnike, ki niso navedeni v poročilu zaključnega računa (navedenih je le 10 
največjih) in sicer: 



 
- datum izdaje računa, vrednost (znesek) računa, zapadlost računa, predmet za 

katerega je bil račun izstavljen; 
- ali obstajajo ugovori (reklamacije) računov, 
- katere aktivnosti izterjave je MOK izvedla v času od zapadlosti računa do 

danes, 
- ali gre za dejanske terjatve in kakšne ukrepe bo MOK takoj izvedla, da bodo 

računi poplačani, 
- za katere račune obstaja nevarnost, da ne bodo poplačani delno ali v celoti in 

vzroki za slednje? 
 

5. V zaključnem računu proračuna MOK za leto 2011 so navedene v skupini kontov 22 
kratkoročne obveznosti do dobaviteljev. Med navedenimi ni obveznosti do javnega 
podjetja Rižanski vodovod Koper v višini cca 800.000 EUR, ki naj bi izhajale iz 
gradnje vodovodnega omrežja. Zanima me ali so bile te obveznosti evidentirane. Če 
so bile evidentirane mi posredujte informacije o datumu in višini plačila. 

6. Javno podjetje Rižanski vodovod Koper izkazuje za leto 2011 blizu 2 mio EUR 
dobička. Zanima me kakšen dogovor so sprejeli lastniki RV o delitvi, kolikšna je višina 
tega deleža, ki pripada MOK in za katere namene načrtuje Mestna občina Koper ta 
dobiček nameniti? 
 

 
POBUDA MOK 
MOK naj predpiše enoten sistem poročanja neposrednih proračunskih uporabnikov – 
krajevnih skupnosti zaradi jasnosti, preglednosti in celovitosti informacij. Poročanje bo tako 
kvalitetnejše in enostavnejše. Letna poročila naj KS objavijo na svojih spletnih straneh, 
oglasnih deskah ali v krajevnem časopisu. 
 
 
 

Seja je bila zaključena ob 18.40 uri. 
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